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ZAPISNIK S 

1. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
od 22. siječnja 2019. godine u 18.00 sati u prostorijama mjesne samouprave (Žrtava fašizma 2/II) 

 
 

Sjednicu je sazvala predsjednica VMO pozivom od 19. siječnja 2019. godine 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Sandra Ivić, predsjednica VMO 
- Juro Perković, zamjenik predsjednice VMO 
- Nina Majcan Šprajc, članica VMO 
- Barbara Miletić, članica VMO 
- Ira Stefan, članica VMO 
- Robert Baus, referent za mjesnu samoupravu – tajnik MO 

  
Nakon što je utvrđen kvorum , predjsednica VMO je predložila sljedeći 

 
DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje zapisnika s konstituirajuće sjednice VMO 
2. Donošenje zaključka VMO oko Studije o utjecaju na okoliš izgradnje drugog kolosijeka, obnove i 

modernizacije pružne dionice Škrljevo – Rijeka – Jurdani. 
3. Problematika poslovnog prostora za rad MO – izvješće o poduzetim mjerama za traženje novog 

poslovnog prostora i daljnje aktivnosti VMO 
4. Problematika ugradnje poluukopanih spremnika na području MO 
5. Problematika Klobučarićevog trga s posebnim osvrtom na tekst u Novom Listu 
6. Razno 

 
Prije početka sjednice, tajnik MO konstatirao je da je umjesto Sandre Grozdanov koja je dala mandat u 
mirovanje sjednici nazočna gđa Barbara Miletić kao naredna s Liste birača nositeljice Sandre Ivić. Nakon što 
je gđa MIletić potpisala tekst svečane prisege započeo je njen mandat u Vijeću, te je VMO započelo sa 
sjednicom. 
 

1. Usvajanje zapisnika s konstituirajuće sjednice VMO 
 

1.1.Zapisnik s konstituirajuće sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
      2.) Donošenje zaključka VMO oko Studije o utjecaju na okoliš izgradnje drugog kolosijeka, 

obnove i modernizacije pružne dionice Škrljevo – Rijeka – Jurdani.  
 

Predsjednica VMO izvjestila je nazočne o saznanjima dobivenim na Javnom izlaganju projekta 
izgradnje drugog kolosijeka, obnove i modernizacije pružne dionice Škrljevo – Rijeka – Jurdani 
održanom 16.01.2019. u gradskoj Vijećnici, a na kojem je bila nazočna, te je Vijeće nakon 
provedene rasprave donijelo sljedeće zaključke: 

 
 

2.1.  VMO podržava trasu i projekt i napredak u razvoju predloženog pružnog prometnog pravca 
kako za MO Školjić- Stari grad, tako i za širu zajednicu, te želim da se isti što kvalitetnije i što prije 
projektira, izvede i stavi u kvalitetnu upotrebu koja će biti na korist kako investitoru i drugim 
zainteresiranim sudionicima ali svakako i na korist lokalne zajednice. Vijeće je posebno 
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zainteresirano za utjecaj projekta na područje MO Školjić-Stari grad – vijadukt Školjić i predviđeno 
stajalište za putnički gradski i prigradski promet, ali i šire. 

  
2.2.  VMO je suglasno sa stavovima Konzervatorskog odjela u Rijeci i smatra da treba prethodno 
izraditi predložene elaborate / studije, te da je vrlo važno i prethodno tj. prije izrade idejnih rješenja, 
angažirati vrhunske stručnjake i pronaći vrhunska arhitektonska rješenja koja na visokokvalitetan 
način spaja postojeću vrijednu kulturno povijesnu baštinu i sam izgled grada Rijeke, te novu prugu 
skupa s novim materijalima i mogućim vrhunskim rješenjima koja još treba pronaći. 

  
2.3.      VMO kao predstavnik lokalne zajednice želi sudjelovati te biti jasno informirano o svim 
relevantnim informacijama i u svim fazama razvoja tog značajnog prometno-urbanog-povijesnog –
građevinskog projekta koji ima izrazito velik utjecaj i na područje našeg mjesnog odbora ali i grada 
Rijeke i šire. 

  
2.4.  VMO smatra da je potrebno vršiti stvarna mjerenja razina buke i vibracija, stabilnosti i dr. te 
potom primijeniti  najviša kvalitetna rješenja zaštite od mogućih štetnih utjecaja – npr. galerijom koja 
će čuvati od buke okoliš i stanovništvo i nekretnine kako na nižim katovima Školjića i šire, ali isto 
tako podjednako i na visokim katovima,  na brežuljicima i Trsata i Kozale ali i uz tijek Riječine i 
Mrtvog kanala, kao i šire. 

  
2.5.  VMO ocjenjuje da je zonu Školjića potrebno prethodno idejnom projektu riješiti vrhunskim i 
stručnim projektiranjem, te izvođenjem i potom eksploatacijom uz kontinuirani monitoring i 
otklanjanje eventualnih propusta te uredno održavanje. 
2.6. O ovim zaključcima VMO će informirati provoditelje Javne rasprave, u otvorenom roku (do 
28. siječnja 2019. godine) 

 
3.)   Problematika poslovnog prostora za rad MO – izvješće o poduzetim mjerama za traženje 

novog poslovnog prostora i daljnje aktivnosti VMO 
 

Predsjednica VMO iznijela je stav da sadašnje prostorije za rad MO nisu zadovoljavajuće rješenje za 
rad mjesnog odbora, tj. za građane kao korisnike, obzirom da se prostor nalazi na drugom katu 
stambene-poslovne zgrade s ograničenim pristupom starijim i invalidnim osobama, da na ulazu 
nema oglasnog ormarića gdje bi se vidjelo uredovno vrijeme mjesnog odbora i druge informacije iz 
rada MO, kao i stoga što sala od 26 m2 nije prikladna za veći skup građana. 
Tajnik MO upoznao je VMO da je Vijeće i u proteklom mandatu u više navrata isticao taj problem 
prema nadležnim odjelima u Gradu Rijeci, ali da se neka kvalitetna solucija nije iznašla. Od prostora 
koji bi bili eventualno na raspolaganju neki su odbačeni zbog premale kvadrature, a neki zbog 
izrazito lošeg stanja (npr. Ivana Grohovca 5a – ex Rijeka lift). 
 
Po provedenoj raspravi VMO je donijelo sljedeće zaključke: 
 
3.1.  VMO će u narednom razdoblju nastaviti s inicijativom iznalaženja pogodnijeg poslovnog 
prostora 
 
3.2. Zadužuje se tajnik MO da izvrši uvid u popis trenutno slobodnih prostora koji bi bili adekvatni 
za rad MO te da se u koordinaciji s nadležnim Odjelom za gospodarenje imovinom izvrši uvid u 
stanje eventualno iskoristivih prostora, kao i da se ta aktivnost nastavi ubuduće 
 
3.3. Traži se od Odjela za gradsku samoupravu i upravu postava oglasnog ormarića ispred 
sadašnjeg ulaza u prostor MO 

 
 
4. Problematika ugradnje poluukopanih spremnika na području MO 
 
 Tajnik MO informirao je Vijeće o dopisu Odjela gradske uprave za komunalni sustav kojim se MO 

Školjić-Stari grad obavještava da Grad zbog protivljenja građana i nemogućnosti Vijeća da iznađe 
drugo kvalitetno rješenje trajno odustaje od ugradnje poluukopanih spremnika na području MO. 

 
 Po provedenoj raspravi VMO je donijelo sljedeće zaključke: 
 

4.1. Vijeće MO smatra neprihvatljivim stav da se trajno odustaje od ugradnje poluukopanih 
spremnika za otpad na području MO Školjić obzirom da i Grad smatra kako je takvo rješenje 
zbrinjavanja otpada prihvatljivije, ekonomičnije i održivije. 
 



  

4.2. Vijeće podsjeća da je protivljenje građana bilo usmjereno ka lokaciji koju je Grad prvotno 
predvidio, a ne ka postavljanju poluukopanih spremnika kao takvih, te ocjenjuje da se nisu iscrple 
sve mogućnosti za iznalaženjem adekvatnije lokacije 
4.3.  Radi objašnjavanja gornjih zaključaka i iznalaženja rješenja Vijeće smatra potrebnim 
uspostaviti dodatni kontakt s pročelnicom Odjela gradske uprave za komunalni sustav i KD „Čistoća“   

    
5. Problematika Klobučarićevog trga s posebnim osvrtom na tekst u Novom Listu 
 
 Vijećnica Nina Majcan Šprajc osvrnula se na tekst u Novom listu od 14. siječnja 2019. godine u 

kojem se iznosi problematika povratka ostataka antičkog zida na izvornu lokaciju koja, iako je to 
Grad obećao i uzeo kao svoju obvezu, nikako da se ne izvrši. Također je istaknula i druga pitanja 
vezana uz Klobučarićev trg kao vrijedne, ali arhitektonsko i urbanistički nedifiniranog, pa i gotovo 
građanima oduzetog javnog prostora. 

 Po provedenoj raspravi VMO je zaključilo: 
 

5.1.  Vijeće MO u narednom će razdoblju naročitu pažnju usmjeriti ka svim pitanjima koja se vežu 
uz Klobučarićev trg, a u cilju njegove nužne urbanističke valorizacije kao javnog prostora. 
 
5.2. Radi dobivanja mjerodavnih informacija o sadašnjem statusu trga u što skorije vrijeme 
zatražit će se sastanak u Odjelu gradske uprave za urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem 

 
6. Razno 
 
             Pod točkom „razno“ usvojeni su sljedeći zaključci: 
 

6.1.  Na prijedlog vijećnice Barbare Miletić i Nine Majcan Šprajc usvojen je zaključak da se dana 
23.02.2019. organizira program pod nazivom „Maškarice 2019.“ namijenjen djeci iz kvarta u okviru 
kojeg bi se kroz igru, druženje i kreativne radionice obilježio ovogodišnji riječki karneval, a kroz 
druženje s roditeljima uspostavila dodatan suradnički i partnerski odnos s građanima kvarta. 
 
6.2. Na prijedlog vijećnice Ire Štefan zaključeno je da se od Grada i Rijeka prometa zatraži 
postavljanje ležećih policajaca u ulici Đure Šporera kod pješačkog prolaza iz nove stambeno 
poslovne zgrade na Klobučarićevom trgu obzirom da je ta lokacija izgradnjom zgrade postala 
nepregledna i nesigurna za pješake, od kojih je veliki broj djece OŠ Nikola Tesla   
 
6.3. Na prijedlog Jure Perkovića, Ire Stefan i Sandre Ivić zaključeno je da se od nadležnih u 
Gradu rijeci, Rijeka prometu i Rijeka plusu zatraži rješavanje niz loših i neprihvatljivih situacija na 
parkiralištu Školjić otok – parkiranje van naplatnih crta, parkiranje na zelenim površinama, krajnje 
otežana pješačka komunikacija, sustav upravljanja rampom 

 
 
Sjednica je zaključena u 20:00 sati   
  
 
 

 
 
Zapisničar:                                                                                      Predsjednica VMO 
Robert Baus                                                                                    Sandra Ivić  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


